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Μια από τις σπάνιες συνεντεύξεις του παραχώρησε ο Στράτος Τζώρτζογλου στο 
περιοδικό «YOU».

Ο γνωστός ηθοποιός που τα τελευταία χρόνια μένει στην Αμερική με τον γιο του 
μίλησε στο περιοδικό και μεταξύ άλλων ανέφερε και του λόγους που επισκέπτεται 
το Άγιο Όρος.

«Πηγαίνω συνέχεια στο Άγιο Όρος και είναι λάθος η εικόνα που είχε βγει για εμένα 
προς τα έξω,ότι δηλαδή ασπάστηκα την Καμπάλα. Η Καμπάλα είναι ένα πνευματικό 
βιβλίο, την εποχή του Χριστού ήταν οι Καμπαλιστές και ουσιαστικά είναι 
διατυπωμένα κάποια πράγματα στη σύγχρονη κοινωνία, γι αυτό και την διάβασα. 
Δεν έφυγα ποτέ από την χριστιανική θρησκεία αλλά και δεν θέλω να ακολουθώ τη 
μοιρολατρία κάποιων ανθρώπων που τρέχουν στις εικόνες και προσεύχονται 
ζητώντας πράγματα μίζερα…
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